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Posiedzenie wyjazdowe w ośrodku w Wildze 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie kworum,  

2. Powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

3. Przyjęcie porządku obrad, 

4. Informacje bieżące, 

5. Głosowanie intencyjne w sprawie opinii na temat udostępnienia nieodpłatnie Auli Gmachu 

Głównego PW dla Warszawskiego Porozumienia Doktorantów, 

6. Bal Młodego Naukowca – powołanie komitetu organizacyjnego, 

7. Wolne wnioski, 

8. Zamknięcie posiedzenia 

 
 
 
Ad 1.   
Przewodniczący RDPW, Krystian Jędrzejczak powitał wszystkich członków posiedzenia. Wyraził swoje 
zadowolenie, że w takim gronie i okolicznościach Rada Doktorantów spotkała się by debatować na 
temat doktorantów i funkcjonowania Szkoły Doktorskiej. Przewodniczący RDPW, poinformował, że 
zgodnie z uprzedzeniem na Posiedzeniu nie ma kworum. Aczkolwiek nie jest ono potrzebne, ponieważ 
nie będą przeprowadzane żadne głosowania, poza głosowaniem intencyjnym, do którego nie jest ono 
potrzebne. Posiedzenie miało charakter hybrydowy. W ośrodku w Wildze obecni byli następujący 
delegaci: 
 

1. Anna  Jachimowicz  

2. Vadim  Szejko  

3. Maciej   Zams  

 

 

 

 

 

 

 

 



Dodatkowo przy pomocy łącza internetowego na posiedzeniu obecni byli: 

1. Karol  Bucholc  

2. Artur Mościcki (dołączył do posiedzenia stacjonarnego w jego trakcie) 

 
Ad 2. 
Komisja Skrutacyjna nie została powołana. 
 

Ad 3.  

Przewodniczący RDPW zaproponował zmianę porządku obrad. Kwestie regulaminu zostały omawiane 

zostały, w trakcie wyjazdu po zakończeniu posiedzenia.  

 

Ad 4. 

W ramach informacji bieżących, Krystian Jędrzejczak poinformował Radę na temat sytuacji z 
Stypendium Plus. Paulina Kruk Fura w trakcie negocjacji stwierdziła, że nie reprezentuje doktorantów. 
W wyniku zaistniałego sporu Paulina Kruk Fura złożyła swoją rezygnację na ręce Rektora. Jej list został 
odczytany. Zdaniem komisji regulaminowej Paulina Kruk-Fura jest wpisana jako przedstawiciel 
doktorantów i powinna ich reprezentować. Przewodnicząca Komisji Regulaminowej poruszyła również 
kwestię składania odwołania. Z związku z tym, że to Rada powołała Paulinę Kruk-Furę na swojego 
przedstawiciela, rezygnując z pełnienia funkcji powinna złożyć odwołanie na ręce Rady. W regulaminie 
jest także zapisane, że jeżeli osoba nie wypełnia się ze swoich obowiązków to Komisja Regulaminowa 
może zgłosić do odwołania taką osobę, ale nie ma żadnego mechanizmu egzekwującego takiej decyzji. 
Urszula Michalczuk zauważyła również, że jeśli Paulina Kruk-Fura stwierdziła, że nie jest 
przedstawicielem RDPW to nie powinna brać udziału w spotkaniach Komitetu Sterującego. Tam 
wszyscy są stałymi członkami z uczelni – podpisani z imienia i nazwiska i jest tam Przedstawiciel RDPW, 
czy delegat.  

Po burzliwej dyskusji Rada Postanowiła na wiosek jej członków zwołać posiedzenie nadzwyczajne w 

dniu 10.05.2022r.w celu wyjaśnienia sprawy. 

Ad 5. 

Sylwia Adach delegatka do WPD przedstawiła postęp przygotowań do Balu Doktorantów. Zwróciła 

uwagę na problemy komunikacyjne z WPD. W trakcie negocjacji związanych z udostępnieniem auli. 

Zaproponowała ona 12 biletów (o wartości koło 200 zł/ bilet). Czyli za aulę 2400, której koszt wynosi. 

75 tys. zł. Krystian Jędrzejczak poprosił o opinię w związku z zaistniałą sytuacja całą Rade. Po dyskusji 

przewodniczący zaproponował głosowanie intencyjne dotyczące wydania negatywnej opinii w sprawie 

udostępnienia Auli w Gmachu Głównym w celu organizacji Balu Doktorantów przez Warszawskie 

Porozumienie Doktorantów. 

Uprawnionych głosowania było 10 
 

W wyniku głosowania było:  
Głosów „ZA”- 10 
Głosów „PRZECIW”-  0 
Głosów „WSZTRZYMUJĄCYCH”- .0 
  



Tym samym została wydana przez Radę Doktorantów negatywna opinia w sprawie darmowego 

udostępnienia Auli w Gmachu Głównym w celu organizacji Balu Doktorantów przez Warszawskie 

Porozumienie Doktorantów.  

 

Ad 6. 

Przewodniczący RDPW zaproponował inicjatywę Balu Młodego Naukowca. Poprosił o zgłaszanie 

kandydatur do Komitetu organizacyjnego.  

Zgłoszone osoby:  

1. Marta Pajerczak 

2. Maciej Zams 

3. Sylwia Adach 

4. Anna Szalwa 

5. Anna Jachimowicz 

 

Przewodniczący wyjaśnił, że inicjatywa będzie organizowana z RKNem i Młodymi Naukowcami. Celem 

tergo działania jest integracja osób: II stopnia, który będą kontynuowały swoją dalszą karierę jako 

doktoranci, doktorantów (jako trzon), i osób po doktoracie.  

Ad 7. 

Krystian Jędrzejczak zadeklarował, że omówi kwestię możliwości uruchomienia na platformie/stronie 

czatu dla wszystkich doktorantów. Rada ostrzymała dofinansowanie od Jego Magnificencji na 20 

egzaminów z PRINCE2 . Jest inicjatywa, że w ramach puli Rady Doktorantów zostanie dołożonych 

dodatkowych 10 osób. Wtedy szkolenie ruszy w 2 turach po 15 osób. Przewodniczący poinformował 

również, że negocjuje ze Szkołą Doktorską, aby doktoranci, którzy zrealizują szkolenie z PRINCA 

otrzymali dodatkowe 2 ECTSy. Omawiane były dodatkowo kwestie związane z dotacjami i grantami z 

IDUBU oraz przedmiotów dla doktorantów.  

Ad 8.  
 
Przewodniczący RDPW zamknął  Posiedzenie  Rady Doktorantów Politechniki Warszawskiej  
 


